
Loon op Zand, 17 mei 2017 
 
Beste Overheid, 
 
Met enige verbazing notie genomen van de voorgenomen maatregel. 
Ik krijg hier sterk de indruk dat deze maatregel bedacht is door iemand met geen ervaring in 
de modelvliegsport. 
 
Uiteraard ben ik met ervan bewust dat met het toenemen van de wildgroei in drones en ook 
verscherpte regelgeving dient te komen. Dat er hier extra regels voor komen is te begrijpen. 
Echter waarom niet in lijn met wat er al was. Niet vliegen in bepaalde gebieden zoals 
vliegvelden of openbare gebouwen. Tevens ook voor de drones de geldende hoogtebeperking 
van 300m. Dit heeft altijd goed gewerkt, ook voor modelvliegtuigen. Het is goed 
controleerbaar als iemand vliegt in een zone waar een algeheel vliegverbod geld voor alle rc-
bestuurbare objecten. 
 
Daarnaast wil ik u opmerkzaam maken op het volgende: 
 
Als je de vliegbewegingen gaat analyseren kun je deze onderverdelen in 
verschillende categorieën. Maar ik neem aan dat de besluitvormer dat ook reeds gedaan heeft 
of heeft laten doen. Naast de vliegbewegingen op de gebruikelijke vliegvelden worden er ook 
frequent evenementen georganiseerd op niet erkende vliegvelden of terreinen die zelf niet als 
vliegveld zijn aangewezen. De redenen kunnen zijn dat dit i.v.m. de 
hoeveelheid toeschouwers (show) of deelnemers (wedstrijd) noodzakelijk is of dat het een een 
evenement betreft welke een unieke locatie benodigd heeft (watervliegen). Deze evenementen 
worden dan (in mijn optiek) onnodig met deze maatregel belast. Heeft u daarover nagedacht? 
Ik zou u willen vragen om uw voorgenomen besluit zo aan te passen dat deze evenementen 
hierdoor van vrijgesteld zijn. 
 
Daarnaast kun je je afvragen of het in het leven roepen van extra regels het allemaal extra 
veilig maakt. Wie gaat hier op controleren ? En zijn diegene die hierop gaan controleren op de 
hoogte van de regels? 
Laat staan dat het voor een ondeskundig iemand niet in te schatten is of je op 50 of 100 
vliegt, evenzo voor de afstand. 
 
Samengevat vind ik deze voorgenomen maatregel dus geen vooruitgang in de uitoefening van 
onze sport. 
Ik hoop dat u samen met de vele andere reacties die meewil nemen in uw besluitvorming 
zodat wij en onze toekomstige jeugd deze prachtige sport nog lang kan uitoefenen !! 
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